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Zápis č.  11/2015 (11)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 8. června 2015 v zasedací místnosti 230, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Gál, Dr. Rouchal, Ing. Fojtl, Ing. Hnátková,          
Ing. Mizerová, N. Horká, D. Vítková (9 členů) 

Omluveni: Dr. Jančová, Dr. Egner 

Hosté: doc. Čermák, doc. Ponížil, doc. Buňková, Bc. Vodinská, Ing. Totková,            
Ing. Martínková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Slib nových členů AS FT. 

5. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-12/2014“. (tajemnice)  

6. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Nejprve omluvil z dnešního zasedání Dr. Jančovou a Dr. Egner. Uvedl, že je tedy 
přítomno 7 členů a senát je usnášeníschopný. Následně informoval, že studenti             
Ing. Bednařík a Ing. Navrátil obhájili dne 3. 6. 2015 svou disertační práci a oficiálně 
ukončili svou činnost v AS FT. Na zasedání přivítal náhradníky, kteří byli zvoleni  
ve volbách do AS FT. Představil Ing. Ivetu Mizerovou (1. náhradník) a Dominiku 
Vítkovou (2. náhradník). Sdělil, že budou moci hlasovat až po složení slibu, který je na 
programu dnešního zasedání v rámci bodu č. 4. 

ad 1)   Kontrola zápisu.    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 10/2015 (10).  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/11/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. 10/2015 (10) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO   7  
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/11/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. 10/2015 (10) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Na zasedání AS FT 10/2015 ani na předchozích nebyla přijata usnesení, vyžadující 

kontrolu plnění. 

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu a zástupce vedení fakulty,  

zda mají připomínky, popř. doplňující návrhy k představenému programu řádného 

zasedání senátu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/11/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Slib nových členů AS FT. 

5. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-12/2014“. (tajemnice)  

6. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    7 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT č. 02/11/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Slib nových členů AS FT. 

5. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-12/2014“. (tajemnice)  

6. Různé. 

ad 4)  Slib nových členů AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že podle Volebního a jednacího řádu AS FT v případě 

ukončení členství jsou osloveni náhradníci uvedení v Protokolu o volbách do AS FT UTB 

ve Zlíně. Představil v pořadí zvolené náhradnice do AS FT a to Ing. Ivetu Mizerovou a 

Dominiku Vítkovou a požádal je, aby o sobě řekly pár slov. 

Obě zvolené náhradnice se před členy senátu a Vedením fakulty představily. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a sdělil, že po přečtení „Slibu člena senátu“ obě 

svým hlasitým slovem „ano“ složí slib člena senátu. Od tajemnice senátu převezmou 

dokument „Slib člena“ a „Osvědčení o zvolení“. 

Předseda AS FT Dr. Staněk přečetl před členy senátu „Slib člena AS FT“ a požádal  

Ing. Ivetu Mizerovou a Dominiku Vítkovou o slib člena a jeho následné podepsání a 

převzetí osvědčení. 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil novým členkám senátu složení vedení fakulty a to 

děkana, proděkany a tajemnici fakulty. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že Ing. Bednařík a Ing. Navrátil byli zároveň členy 

Legislativní komise AS FT a je zapotřebí komisi doplnit o nové dva členy senátu. Členky 

senátu budou do LK AS FT zvoleny tajným hlasováním. Z tohoto důvodu byla navržena 

komise, a to ve složení: Dr. Gál, Ing. Fojtl a Ing. Hnátková.  

NÁVRH USNESENÍ č. 03/11/2015 

AS FT schválil volební komisi pro doplňující volby do Legislativní komise AS FT, a to ve 

složení: Dr. Gál, Ing. Fojtl, Ing. Hnátková. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO   6 

PROTI   0 

ZDRŽEL SE   3 

 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/11/2015 

AS FT schválil volební komisi pro doplňující volby do Legislativní komise AS FT, a to ve 

složení: Dr. Gál, Ing. Fojtl, Ing. Hnátková. 

Dr. Gál převzal hlasovací lístky od tajemnice senátu Ing. Totkové a rozdal je členům 

senátu. Ing. Hnátková společně s Ing. Fojtlem zkontrolovali hlasovací urnu. Členové 

senátu jednotlivě přicházeli k hlasovací urně a vložili svůj hlasovací lístek. 

Volební komise sečetla hlasovací lístky a předala výsledky hlasování předsedovi senátu 

Dr. Staňkovi, aby seznámil členy senátu s výsledkem. 

 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s doplňující volbou do LK AS FT. 

Celkem bylo rozdáno 9 hlasovacích lístků, odevzdáno 9 a platných 9 lístků. 

NÁVRH USNESENÍ č. 04/11/2015 

AS FT zvolil nové členy do LK AS FT, a to ve složení: 

 Ing. Iveta Mizerová – PRO 9, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 Dominika Vítková – PRO 9, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/11/2015 

AS FT zvolil nové členy do LK AS FT a to ve složení: 

 Ing. Iveta Mizerová – PRO 9, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 Dominika Vítková – PRO 9, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval členům senátu za hlasování a sdělil, že Legislativní 

komise senátu je v plném složení. Požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o začlenění 

nových členů do komise. 
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ad 5)  Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické  

za období 1-12/2014“. (tajemnice)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal tajemnici fakulty Bc. Vodinskou o představení 

materiálu. 

Tajemnice fakulty Bc. Vodinská představila členům senátu Zprávu o hospodaření za rok 

2014, vysvětlila čerpání jednotlivých ústavů a pracovišť děkanátu. Zároveň vysvětlila 

přečerpání finančních prostředků na středisku IT a Mezinárodního oddělení. Představila 

čerpání investic a sdělila, že některé ústavy si sdílejí investiční prostředky na nákup 

přístrojů. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi k předloženému materiálu. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal na čerpání finančních prostředků AS FT, 

které jsou na str. 5 vyčísleny v přidělené částce 300 tis. Kč. Dotázal se, zda částka 

byla přesně vyčerpána, nebo ji AS FT přečerpal. 

- Tajemnice fakulty Bc. Vodinská sdělila, že AS FT čerpal v částce cca 300 100 Kč. 

Po zaokrouhlení se jedná o přesnou částku 300 tis. Kč. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vysvětlení a požádal předsedu EK AS FT  

Dr. Beníčka o svolání zasedání komise. 

Předseda EK AS FT Dr. Beníček informoval, že zasedání EK AS FT se uskuteční v pondělí 

dne 15. 6. 2015 v 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za termín a požádal členy senátu o zaslání svých 

připomínek předsedovi EK AS FT Dr. Beníčkovi do pondělí 15. 6. do 10:00 h. 

ad 6) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk navrhl termín příštího řádného zasedání AS FT, které se 

uskuteční v pondělí dne 22. 6. 2015. Hlavním bodem programu bude projednání Zprávy 

o hospodaření FT za období 1-12/2014. Požádal přítomné členy o vyjádření 

k navrženému termínu. 
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NÁVRH USNESENÍ č. 05/11/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 22. 6. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT U15. 

HLASOVÁNÍ 

PRO     8 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     1 

USNESENÍ AS FT č. 05/11/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 22. 6. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT U15. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že přes prázdniny nebude naplánováno řádné zasedání 

AS FT, pouze v případě mimořádných událostí uvedených ve VJŘ AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi v bodu různé. 

 Ing. Hnátková se dotázala na výjezdní zasedání. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že výjezdní zasedání se uskuteční na podzim 

tohoto roku. 

 Dr. Gál poděkoval děkanovi za uspořádání akce „Den dětí“, doporučuje, aby se 

tato akce stala tradicí. 

- Děkan poděkoval a sdělil, že v rámci precizace, pokud by měl někdo podnětnou 

připomínku k této akci, ať jí směřuje na paní Bukovou. Zároveň sdělil, že terasa 

je vhodná pro uspořádání jakékoliv podobné akce. 

 N. Horká se dotázala na dobíjecí automaty pro ISIC karty na kopírování a 

stravování. 

- Tajemnice fakulty Bc. Vodinská sdělila, že žádost byla podána na CVT oddělení 

Mgr. Hrabákové, aby doplnila dobíjecí automaty na budovu LCFT. 

 Děkan informoval o možnosti realizace fontánek popř. pítka na obě budovy pro 

studenty fakulty. 
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 Ing. Hnátková se dotázala na bufet, zda bude otevřen od zimního semestru. 

- Děkan sdělil, že od příštího akademického roku by měl být k dispozici bufet  

v budově U1.  

- Děkan informoval o přípravě rekonstrukce budovy U1, jedná se o přípravu 

projektové dokumentace jednotlivých pater a posouzení statika. Z rektorátu  

odd. investic Ing. Blažek podá žádost na rekonstrukci budovy U1 formou výzvy 

OP VVV. Dále informoval o projektech excelentních výsledků a  

o postdoktorských stáží na mezinárodní úrovni.  

 Ing. Hnátková se dotázala na projekt rekonstrukce budovy U1, zda se počítá i 

s přesunem přístrojové techniky z budovy U5. 

- Děkan sdělil, že první přízemí bude vytvořeno formou technické laboratoře 

v podobném duchu jako na U5. 

 Ing. Hnátková se dotázala na gumárenskou konferenci, zda je možné požádat o 

propagaci této akce na fakultních stránkách. 

- Děkan sdělil, že gumárenská konference se poprvé uskuteční v prostorách 

fakulty a požádal Ing. Hnátkovou, aby se obrátila na pí. Bukovou. Zároveň slíbil, 

že propagaci zajistí i v časopisu Plasty a Kaučuk. 

 Dr. Gál požádal, aby u projektové dokumentace budovy U1 bylo zohledněno  

i dotování jídel z Menzy, tak aby se mohly dovážet i do budovy U1.  

- Děkan sdělil, že přesně neví, kolik zaměstnanců FT chodí do Menzy na oběd. 

Jestli to vůbec bude reálné, domluvit s ředitelem KMZ případný dovoz jídel. 

K tomuto tématu proběhla rozsáhlá diskuze. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk požádal o zajištění zázemí pro studenty, jedná se o 

kuchyňku s menším vybavením (např. mikrovlnná trouba, rychlovarná konvice). 

Děkan sdělil, že by místnost tohoto typu mohla být vybudována v budově U1 a dále bude 

terasa budovy U15 otevřena pro studenty a bude vytvořen i kuřácký koutek, aby 

studenti nekouřili před vchodem do budovy. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za připomínky do bodu různé, 

za účast a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 
 

Příští zasedání AS FT se uskuteční  
v pondělí dne 22. 6. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti v budově LCFT. 

 
 
 
 
 
Ve Zlíně dne: 8. 6. 2015 
Konec zasedání: 14:38 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
     
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


